
                                        P R O T O K Ó Ł  NR 2/18

z  posiedzenia  Komisji  Polityki  Gospodarczej odbytego  w dniu  05  grudnia
2018 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy ul. Komunalna 6.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Polityki Gospodarczej:

  1. Danowska Ewa
  2. Dąbrowski Jan
  3. Gleba Stanisław
  4. Jankowska Anna Hanna
  5. Maciorowski Robert
  6. Motus Marek
  7. Olszewska Ewa
  8. Organek Henryk
  9. Perkowski Wiesław
10.Szumska Elżbieta
11.Wiśniewski Karol
12.Wudarczyk Beata Ewa
13.Wysocki Sławomir Andrzej
14.Zwolińska Beata
15.Żabińska Aneta

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1. Szleter Stanisław – Wójt gminy
2. Grabowski Kazimierz – Sekretarz gminy
3. Zorczykowska Monika – Skarbnik gminy

Posiedzenie  komisji  rozpoczęło  się o godzinie  10ºº,  a  zakończyło o godzinie
11³º.

Protokołowała: Ewa Okulska – inspektor Referatu Ogólnoorganizacyjnego.

Proponowany porządek obrad:
  

  1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności.
  2. Przyjęcie porządku obrad.
  3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji odbytego w dniu 21 listopada  



      2018 roku. 
  
  4. Opinia komisji w sprawach jak niżej:
      a/ Komunikatu Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 18 
          października 2018 roku w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 
          11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok 
          podatkowy 2019,
      b/ Komunikatu Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 19 
          października 2018 roku w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna, 
          obliczonej według średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za  
          pierwsze trzy kwartały 2018 roku,
      c/ projektu uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od 
          nieruchomości,  
      d/ projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
          środków transportowych,
      e/ projektu uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów, terminów 
          płatności oraz zwolnień,      
      f/  projektu uchwały  w sprawie przekazania do zaopiniowania Dyrektorowi 
          Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej Państwowego Gospodarstwa 
          Wodnego Wody Polskie w Białymstoku regulaminu dostarczania wody,
      g/ projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 
          sprzedaż napojów alkoholowych, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i  
          podawania napojów alkoholowych na terenie gminy Grajewo,
      h/ projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
          umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą mającym umowę 
          zawartą na czas oznaczony do 3 lat,
      i/  projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Grajewo na rok 
          2018.
  5. Zapytania i wolne wnioski.
  6. Zamknięcie obrad.
      

Ad . 1 .

Otwarcia posiedzenia komisji dokonała pani Żabińska Aneta  - Przewodnicząca
Komisji Polityki Gospodarczej.
Powitała członków komisji, pana Wójta, pana Sekretarza, Skarbnik gminy oraz
pracowników Urzędu Gminy biorących udział w dzisiejszych obradach.
Następnie, na podstawie listy obecności,  Przewodnicząca komisji stwierdziła,
że  na  ogólny  stan  15  członków komisji,  w  posiedzeniu  udział  bierze  pełen,
osobowy skład komisji, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych
uchwał.   
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Ad . 2 .

Przewodnicząca komisji przypomniała zebranym proponowany porządek obrad
dzisiejszego  posiedzenia,  po  czym  zwróciła  się  z  zapytaniem,  czy  zebrani
zgłaszają zmianę lub uzupełnienie proponowanego porządku obrad ? 

Głos zabrał pan Wójt, który zawnioskował o wprowadzenie do porządku
obrad dzisiejszego posiedzenia dwóch podpunktów tj: jako „j” tematu „Opinia 
komisji na temat projektu uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego 
przedstawiciela Gminy Grajewo do Zgromadzenia Związku Komunalnego 
Biebrza”  oraz  jako  podpunktu  „k”
tematu   „Opinia  komisji  na  temat  projektu  uchwały  w sprawie  wyznaczenia
dodatkowych  przedstawicieli  Gminy  Grajewo  do  Walnego  Zgromadzenia
Członków Stowarzyszenia Samorządów Dorzecza Biebrzy”.
Innych wniosków nie zgłoszono.
Wobec powyższego Przewodnicząca komisji poddała wniosek pod głosowanie,
w  wyniku  którego  Komisja  Polityki  Gospodarczej  jednogłośnie  wniosek
przyjęła.

Ad . 3 .

Przewodnicząca  komisji  stwierdziła,  że  protokół  z  poprzedniego  posiedzenia
odzwierciedla szczegółowo przebieg obrad, był do wglądu zainteresowanym w
Biurze Rady, po czym zawnioskowała o przyjęcie protokołu.
Członkowie komisji nie wnieśli do protokołu żadnych uwag i poprawek.
W związku z powyższym Przewodnicząca komisji poddała swój wniosek pod
głosowanie,  w  wyniku  którego  Komisja  Polityki  Gospodarczej  jednogłośnie
przyjęła Protokół Nr 1/18 z posiedzenia komisji odbytego w dniu 21 listopada
2018 roku. 

Ad . 4 .

a/      Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Wójtowi, który przedstawił
zebranym  Komunikat  Prezesa  Głównego  Urzędu  Statystycznego  z  dnia  18
października  2018  roku  w  sprawie  średniej  ceny  skupu  żyta  za  okres  11
kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy
2019, która wynosi 54,36 złote za 1 dt.
Następnie pan Wójt przypomniał, że rada gminy może przyjąć cenę podaną w
komunikacie lub dokonać jej obniżki.
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Przyjmując cenę zawartą w komunikacie rada nie podejmuje żadnej  uchwały,
natomiast  obniżając  tę  kwotę  rada  zobowiązana  jest  do  podjęcia  stosownej
uchwały.
W  dalszej  części  swojej  wypowiedzi  pan  Wójt  przypomniał  jakie  kwoty
obowiązywały  w  latach  poprzednich,  po  czym  zaproponował  przyjąć  cenę
podaną w w/w komunikacie.

W wyniku krótkiej dyskusji Komisja Polityki Gospodarczej jednogłośnie 
wyraziła  opinię  o  przyjęciu  kwoty  ogłoszonej  w  Komunikacie  GUS  tj.  w
wysokości  54,36 złotych za 1 dt jako cenę do naliczania podatku rolnego na rok
podatkowy 2019.
b/ Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Wójtowi, który przedstawił
Komunikat Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 19 października
2018  roku  w  sprawie  średniej  ceny  sprzedaży  drewna,  obliczonej  według
średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały
2018 roku, która wyniosła 191,98 zł za 1 m³, po czym zawnioskował do radnych
o przyjęcie kwoty podanej w w/w komunikacie.

W  wyniku  krótkiej  dyskusji  Komisja  Polityki  Gospodarczej  wyraziła
opinię o przyjęciu ceny sprzedaży drewna na rok 2019 podaną w Komunikacie
GUS tj. 191,98 złotych za 1 m³.
c/ Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Wójtowi, który przypomniał
zebranym stawki w podatku od nieruchomości obowiązujące w roku bieżącym,
po czym,  przedstawiając  projekt  uchwały,  omówił  propozycje  stawek na rok
następny.

W związku z tym, że do proponowanych stawek nie wniesiono żadnych
uwag  i  poprawek  Przewodnicząca  komisji  poddała  projekt  uchwały  pod
głosowanie.
W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  Komisja  Polityki  Gospodarczej
jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w  sprawie
określenia stawek w podatku od nieruchomości.
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
d/ Przewodnicząca komisji  ponownie udzieliła głosu panu Wójtowi, który
przedstawił zebranym projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek
podatku od środków transportowych na 2019 rok oraz obowiązujące stawki tego
podatku w roku bieżącym.

W otwartej przez Przewodniczącą komisji dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodnicząca komisji poddała projekt uchwały pod
głosowanie, w wyniku którego Komisja Polityki Gospodarczej jednogłośnie 
wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w sprawie  określenia
wysokości stawek podatku od środków transportowych.  
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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e/ Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Wójtowi, który przedstawił
pokrótce projekt uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów, terminów 
płatności oraz zwolnień sugerując o poważne rozważenie tematu bezpańskich
psów, bowiem problem staje się coraz większy. Należałoby się zastanowić co
zrobić, jakie podjąć kroki, aby egzekwować w/w uchwałę, ponieważ co miesiąc
gmina  płaci powyżej 13 tysięcy złotych  za schronisko, w którym przebywają
psy  z  naszej  gminy.  Pan  Wójt  zwrócił  się  z  apelem do  mieszkańców  o  nie
zaniechanie dalej tematu.

W  otwartej  przez  Przewodniczącego  dyskusji  członkowie  komisji
dyskutowali  na powyższy temat, jednak w dniu dzisiejszym nie wypracowano
żadnego stanowiska.
Wobec  powyższego  Przewodnicząca  komisji  poddała  projekt  uchwały  pod
głosowanie,  w  wyniku  którego  Komisja  Polityki  Gospodarczej  jednogłośnie
wyraziła pozytywną opinię na temat projektu w w/w sprawie.      
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
f/  Przewodnicząca  komisji  udzieliła  głosu  panu  Wójtowi,  który  w
wypowiedzi  swojej  poinformował  zebranych,  że  zgodnie  z  obowiązującymi
przepisami  projekt  regulaminu dostarczania  wody  na  terenie  gminy  Grajewo
wymaga przekazania do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu 
Gospodarki  Wodnej  Państwowego  Gospodarstwa  Wodnego  Wody  Polskie  w
Białymstoku, po czym  pan Wójt przedstawił zebranym projekt uchwały w w/w
sprawie.

W związku z tym, że do przedstawionej informacji nie zgłoszono żadnych
uwag Przewodnicząca komisji poddała projekt uchwały pod głosowanie.
W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  Komisja  Polityki  Gospodarczej
jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w sprawie
przekazania do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu Gospodarki
Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie  w Białymstoku
regulaminu dostarczania wody.
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
g/ Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Wójtowi, który przedstawił
zebranym projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na
sprzedaż napojów alkoholowych, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i  
podawania  napojów  alkoholowych  na  terenie  gminy  Grajewo  informując
jednocześnie, że gmina wystąpiła wcześniej do sołectw o wydanie opinii w tej
sprawie.

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono żadnych uwag i poprawek.
W związku z powyższym Przewodnicząca komisji poddała projekt uchwały pod
głosowanie,  w  wyniku  którego  Komisja  Polityki  Gospodarczej  jednogłośnie
wyraziła  pozytywną  opinię  na  temat  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia
maksymalnej  liczby  zezwoleń  na  sprzedaż  napojów  alkoholowych,  zasad
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usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie
gminy Grajewo,

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
h/      Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Wójtowi gminy, który 
omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą mającym umowę zawartą na
czas oznaczony do 3 lat.

W związku z tym, że w otwartej przez Przewodniczącą  dyskusji głosu nie
zabrano Przewodnicząca komisji poddała projekt uchwały pod głosowanie.
W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  Komisja  Polityki  Gospodarczej
jednogłośnie  wyraziła  pozytywną  opinię  na  temat  projektu  uchwały  w  w/w
sprawie.  
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
i/ Przewodnicząca  komisji  udzieliła  głosu  pani  Skarbnik  gminy,  która  w
wypowiedzi  swojej  omówiła  pokrótce  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w
budżecie Gminy Grajewo na 2018 rok polegających na zwiększeniu dochodów o
kwotę  w  wysokości  48.395,00  złotych  i  zmniejszeniu  dochodów  o  kwotę
23.478,00 złotych oraz zwiększeniu wydatków o kwotę w wysokości 142.114,00
złotych i zmniejszeniu wydatków o kwotę w wysokości 117.197,00 złotych.

W związku z tym, że w otwartej przez Przewodniczącą  dyskusji głosu nie
zabrano Przewodnicząca komisji poddała projekt uchwały pod głosowanie.
W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  Komisja  Polityki  Gospodarczej
jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w sprawie  
zmian w budżecie Gminy Grajewo na 2018 rok. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
j/  Przewodnicząca  komisji  udzieliła  głosu   panu  Wójtowi  gminy,  który
przypomniał zebranym, że gmina nasza jest członkiem kilku stowarzyszeń w
tym Związku  Komunalnego  Biebrza.  Z  mocy  prawa  przedstawicielami  w/w
związku  jest  Wójt  gminy  i  Przewodniczący  Rady  Gminy,  a  trzeba  jeszcze
wyznaczyć  dodatkowego  przedstawiciela  reprezentującego  naszą  gminę  w
Zgromadzeniu Związku Komunalnego Biebrza. Do tej pory funkcję tę pełnił pan
Grabowski Kazimierz – Sekretarz gminy, po czym pan Wójt zaproponował, aby
funkcję tę dalej pełnił pan Sekretarz.
Innych kandydatur nie zgłoszono.

W  związku  z  powyższym  Przewodnicząca  komisji  poddała  projekt
uchwały  pod  głosowanie,  wyniku  którego  Komisja  Polityki  Gospodarczej
jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię na temat projektu  uchwały  w  sprawie
wyznaczenia  dodatkowego przedstawiciela  Gminy Grajewo do Zgromadzenia
Związku Komunalnego Biebrza.
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
k/   Przewodnicząca  komisji  udzieliła  głosu  panu  Wójtowi  gminy,  który  w
wypowiedzi swojej poinformował zebranych, że podobnie jak w wyżej 
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omówionym  podpunkcie  należy  wyznaczyć  dodatkowych  przedstawicieli  do
Walnego Zgromadzenia Członków Stowarzyszenia Samorządów Dorzecza 

Biebrzy.  Z  mocy  prawa  przedstawicielem  jest  Wójt,  a  dodatkowymi
przedstawicielami poprzednio byli: pan Jan Dąbrowski – Przewodniczący Rady
Gminy  i  pan  Kazimierz  Grabowski  –  Sekretarz  gminy,  po  czym  pan  Wójt
zaproponował, aby w/w w dalszym ciągu pełnili tę funkcję.
Innych kandydatur nie zgłoszono.
W związku z powyższym Przewodnicząca komisji poddała projekt uchwały pod
głosowanie,  wyniku  którego  Komisja  Polityki  Gospodarczej  jednogłośnie
wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w sprawie wyznaczenia
dodatkowych  przedstawicieli  Gminy  Grajewo  do  Walnego  Zgromadzenia
Członków Stowarzyszenia Samorządów Dorzecza Biebrzy.
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 5 .

W punkcie „Zapytania i wolne wnioski” głos zabrali:
-  pan  Wójt  przypomniał  zebranym,  że  od  nowej  kadencji  sesje  rady  gminy
transmitowane i utrwalane są za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.
W  chwili  obecnej  głosowania  są  imienne,  w  niedługim  czasie  należałoby
zakupić odpowiedni sprzęt do głosowania. Poza tym, tak jak praktykowane to
jest  w  innych  gminach  należałoby  usprawnić  pracę  polepszając  warunki  i
zakupić radnym tablety. 
Na zadane przez Wójta pytanie radni jednogłośnie wyrazili zgodę na zakup w/w
tabletów.

Ad. 6 .

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodnicząca  komisji
podziękowała wszystkim za udział w obradach zamykając drugie posiedzenie
Komisji Polityki Gospodarczej.

                                      Na tym protokół zakończono.

Protokołowała                                                               Przewodnicząca komisji 
Ewa  Okulska                                                                Aneta Żabińska    
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